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Kære Klima-, Energi- og Forsyningsudvalg

Jeg er en halvgammel venstremand, som er meget social bevidst og meget 
bevidstgjort omkring fx natur og klima. Måske lidt mere end den 
gennemsnitlige venstremand giver udtryk for. Jeg er tidligere økonomichef i 
internationale virksomheder, og bl.a. bestyrelsesmedlem i 
forsyningsbranchen, hvor bl.a. drikkevand, klima, kvælstofudledning etc er i 
høj fokus.

Mit ærinde hos jer er klima/landbrug/co2 afgift.

Jeg er med på, at landbruget skal betale sin del af en intelligent co2 indsats.

Der er ingen tvivl om, at oksekød er meget belastende, og at forbruget på 
verdensplan skal nedbringes.

En ting vi skal huske på er, at dem der bestemmer, hvad der skal 
produceres, er forbrugerne. Det er forbrugernes adfærd, der skal 
ændres, og ved at lægge en afgift på danske ko-prutter, dæmper ikke 
danskernes lyst til oksekød. Man køber bare australsk i stedet. 

Det eneste der hjælper er, hvis man lægger afgiften i køledisken. Så er 
danske producenter ligestillet med udenlandske producenter. Så må vi håbe, 
at EU derefter gør det samme. Selv amerikanere bliver måske også så kloge 
en dag! .

Så lad producenterne være i fred på dette område, så længe det kun er 
lokalt, der indføres afgifter. Lad afgiften være på forbrugerne, så vi vort lille 
land måske stadig have et landbrug, der kan være foregangseksempel for 
andre nationer.

Jeg tror og håber på, at I inderst inde godt kan se logikken i mit 
frembringende.

Med venlig hilsen

Søren Jensen
Brostræde 13
4300 Holbæk
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